FORM: EA (ER)



E-alert Service on MPF Contribution

A free e-alert service is launched to assist you in making timely MPF contributions. You may now choose to receive a reminder from us via SMS and / or email prior the statutory contribution due date (i.e. the 10th day of each month) so as to avoid surcharge on late contributions.

To enjoy this new service, simply complete and return the reply slip below! For enquires, please call our Employer Hotline at 2298 9388.

強積金供款電子提示服務

為助您準時供款,我們特別推出免費電子提示服務,在法定供款到期日(即每月之第 10 日)前,透過短訊及 / 或電郵提醒您作強積金供款,以免因逾期供款而被徵收附加費。

您只需填妥並交回以下回條,即可享用此項方便的新服務!若有任何查詢,歡迎致電僱主熱線 2298 9388 與我們聯絡。

E-alert Service on MPF Contribution –

Enrolment / Cancellation / Information Update Reply Slip 強積金供款電子提示服務 - 服務申請 / 取消 / 資料更新回條

E-alert Service Enrolment 服務申請:

Please complete, sign and return this reply slip to Bank Consortium Trust Company Limited (18/F, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, Hong Kong) to enrol for this FREE value-added service.

請將已填妥並簽署之回條寄回銀聯信託有限公司(香港皇后大道中 183 號中遠大廈 18 樓),以便我們為您登記此項免費增值服務。

Name of Plan 計劃名稱:	☐ BCT (MPF) Pro Choice	BCT 積金之選
	☐ BCT (MPF) Industry Choice	BCT(強積金)行業計劃
Participating Plan No. 參與計劃編號:		
Name of Company 公司名稱:		
Contact Person 聯絡人:		
Please I to select the required e-alert service(s) and provide the related contact information for the purpose of providing such service(s). (You may select more than one option) 請以 I 選擇所需之電子提示服務並提供此項服務所需的聯絡資料。(可選擇多於一項)		

■ SMS Alert (Chinese only) 中文短訊提示	Local Mobile Phone No. 本地手提電話號碼	
	852 –	
Email Alert (Bilingual) 中英文電郵提示	Email Address 電郵地址	



BCT.11



Internal Use Only 內部專用

Date Received:

E-alert Service – **Change of Contact Details 更改聯絡資料:**Please ☑ to select an item and fill in the field(s) that require(s) amendment as appropriate.
請以 ☑ 撰擇及填寫需要更改的項目。

胡以 图 医锌灰填料而安定风印填口		
☐ Mobile Phone Number	Updated Local Mobile Phone No. 最新本地手提電話號碼	
手提電話號碼	852 —	
☐ Email Address	Updated Email Address 最新電郵地址	
電郵地址		
E-alert Service Cancellation 服務 Please ☑ to confirm the cancellation 請以 ☑ 確認取消電子提示服務。		
I hereby confirm to cancel the f	following e-alert service(s). 本人確認取消以下之電子提示服	
SMS Alert (Chinese or	nly) 中文短訊提示	
Email Alert (Bilingua	l) 中英文電郵提示	
☐ All of the above 以上	兩項皆是	
	S.V.	
Authorised Signature(s)*		
有效簽署*		
*本表格必須由貴公司的授權簽署人簽署,並與	本公司的有效記錄相符。	
	entative of the company. The signature must be the same as that in our record.	
Date: 日期:		
	農人: BCT Financial Limited 銀聯金融有限公司 F理人: Bank Consortium Trust Company Limited 銀聯信託有限公司	

Input By:

Page 2 of 2 Ver.3-042022

Verified By: